
  

Nav verkenning Kredietvoorstel Ecopark 11 maart 2020

Tijdens de verkenning door de Raad van het Ecopark op 11 maart 2020 is er een vraag gesteld door 
mevrouw Kars van D66, waarop het college binnen 1 week terug zouden komen.
Zij vroeg zich af of kunnen toegezegd kon worden dat er, gelijktijdig met het Ecopark, ook een wandelpad 
achterlangs het Ecopark gerealiseerd kan worden.

Hierbij de bevestiging dat gemeente ervoor zal zorgdragen dat het wandelpad gelijktijdig met het Ecopark 
opgepakt zal worden. De voorbereiding en uitvoering van zowel het wandelpad als het Ecopark zal met 
elkaar afgestemd worden, zodat dit gelijktijdig opgepakt en uitgevoerd zal worden.
 
 


